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Résumé :

Les études de recherche assistent a détecter la relation de lecture coranique avec la sunna prophé
tique, cette recherche éclaire I’intérét des lecteurs coraniques en matiére de réception et de retelling, et
que dans le livre :( les lectures coraniques dans la sunna) écrit par le Dr ; Ahmed Aissa El
Masarawi, qui a essayé par ce livre de recueillir les chapitres de la Sunnah qui rassemblaient des textes
relatifs au coran et au lectures coraniques, il a alors réalisé au versets coraniques et extrait les
récitation qu’ils contiennent et leur attribution a leurs lettres en succession de notre Messager Pais sur
lui, pour voir comment le lecture le lit.

Mots-clés :

El Masarawi, la valeur scientifique, les lectures coraniques, Sunnah, la méthode, 1’orientation.

Summary :

Research studies attends to detect the Quranic Reading relationship with prophetic Sunnah, This
research lighting-up the Quranic readings tellers interest in terms of receiving and retelling, and that in
through the book : (The Quranic readings in the Sunnah) written by Dr. Ahmed Aissa EI Masarawi,
who tried though this book to collect the Sunnah chapters which gathered texts related to Quran and
the Quranic readings, he then realized to Quranic verses and extracted the recitations they contain and
their attribution to their letters in succession from our Messenger peace be upon him and thus To see
how the Reader reads it.

Keywords :

El Masarawi; scientific values, The quranic readings, Sunnah, the method, orientation.




